
Saksprotokoll i Kommunestyret - 09.04.2019  
 
Ordførerens svar på interpellasjon om frivillig eiendomsskatt fra Frp v/Marte Småvik – 
kommunestyre den 9. april 2019. 
 
Forslag om innføring av frivillig eiendomsskatt i kommunen er et noe overraskende, men 
samtidig et kreativt forslag. 
I en tid med trange budsjetter er det prisverdig at alle steiner snus for å øke inntektsgrunnlaget i 
kommunen. Jeg er også enig med interpellanten i at ordinær eiendomsskatt rammer 
innbyggerne usosialt og uavhengig av betalingsevne. Det er derfor viktig å holde skattebyrden 
på husholdninger og arbeidsplasser i kommunen på et lavest mulig nivå. 
Jeg vil imidlertid bemerke at alle skatter baseres på noen prinsipper. Viktig i denne 
sammenhengen er at skatter er noe som betales av alle. Når innbyggerne i kommunen betaler 
sin skatt med større eller mindre glede er det fordi de er trygge på at alle bidrar med sin 
rettmessig del.  
Mange engasjerer seg i frivillige lag og foreninger og bidrar til mye positiv aktivitet i kommunen 
vår, og det er verdifullt, men å be om frivillig eiendomsskatt til kommunen, vil vekke undring og 
utydelige signaler, etter mitt syn.  
Jeg ønsker derfor ikke å ta opp til votering forslaget om at Indre Fosen kommune skal opprette 
en konto for frivillig eiendomsskatt. 
 
Steinar Saghaug 
ordfører 
 
 
 
 


